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PROTOKÓŁ NR XII/2020 
z obrad XII Sesji zwyczajnej  Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

która odbyła się w dniu 22 października  2020r. w godz. 13.00 – 14.10 
w sali 129 A Urzędu Miasta Jastrzębie-Zdrój. 

 
 
 Podjęto uchwały: 
 
XII.112.2020 w sprawie wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 
na 2021 rok, 

XII.113.2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.118.2016 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z 27 października 2016r. w 
sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości 
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo 
wybudowanych budynków mieszkalnych, 

XII.114.2020 w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 
na 2021 rok, 

XII.115.2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, 

XII.116.2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 

XII.117.2020 w sprawie nadania nazwy skwerowi w mieście 
Jastrzębie-Zdrój, 

XII.118.2020 w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej, 
XII.119.2020 w sprawie umorzenia należności (18.791,25 zł), 
XII.120.2020 w sprawie umorzenia należności (19.081,42 zł), 
XII.121.2020 w sprawie umorzenia należności (50.083,41 zł), 
XII.122.2020 w sprawie umorzenia należności (86.377,95 zł), 
XII.123.2020 w sprawie umorzenia należności (112.782,35 zł), 
XII.124.2020 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, na które przeznacza się 
środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na rok 2020, 

XII.125.2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX.145.2019 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2019 r. 
w sprawie przyjęcia gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania  problemów 
alkoholowych na 2020 rok, 

 
Ad .1. 
Otwarcie XII Sesji zwyczajnej Rady Miasta, stwierdzenie prawomocności 
obrad. 
 
Otwarcia XII Sesji zwyczajnej Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój dokonał 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda, który powitał zebranych.  
 
Przewodniczący Rady Miasta na podstawie listy obecności, stwierdził 
prawomocność obrad. 
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W Sesji udziału nie  wzięli radni Łukasz Kasza, Szymon Klimczak, Bernadeta 
Magiera, Jarosław Potępa, Michał Urgoł  -   usprawiedliwieni.  
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 
Zgodnie z zapisami ustawy, porządek obrad Sesji wraz z projektami uchwał 
otrzymali wszyscy radni.  
 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad .2. 
Wybór Komisji uchwał i wniosków.  
 
Alina Chojecka – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta  
W imieniu Klubu Radnych Koalicja Samorządowa zgłaszam do pracy Radnego 
Janusza Toborowicza - wyraził zgodę. 
 
Tadeusz Markiewicz-Radny 
W imieniu Klubu Radnych Wspólnota Samorządowa Jastrzębia-Zdroju zgłaszam do 
pracy Radnego Grzegorza Mosonia – wyraził zgodę.   
 
 
Głosowanie radnych: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że skład Komisji uchwał i wniosków został przyjęty jednogłośnie.  
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu.  
 
 
Ad .3.  
Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miasta.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Czy są pytania do protokołu z XI Sesji Rady Miasta? Nie widzę. Kto z państwa 
radnych jest za przyjęciem protokołu z XI Sesji Rady Miasta? 
 
Głosowanie radnych: za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
Stwierdzam, że Rada Miasta przyjęła protokół jednogłośnie. 
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.   
 
Ad .4. 
Informacja Prezydenta Miasta. 
 
Prezydent Miasta Anna Hetman przedstawiła informację od ostatniej Sesji do dnia 
dzisiejszego.  
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Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.   
 
Anna Hetman 
 - Jesteśmy zobligowani jako miasto do przedstawienia Państwu do końca  
października informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2019/2020. Czy możemy w tym punkcie przedstawić informację.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
 - Tak.  
 
Anna Hetman 
 - Poproszę o przedstawienie informacji Naczelnika Wydziału Edukacji.  
 
Stanisław Faber Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił informację o stanie 
realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 
 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
 
Ad. 5 
 
Sprawozdanie Prezydenta Miasta z realizacji uchwał Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój podjętych w III kwartale 2020 roku oraz aktów prawa 
miejscowego. 
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
 - Czy ktoś z Państwa  ma uwagi do materiału? Czy Pani Prezydent chciała coś 
dodać? 
 
Anna Hetman 
 - Materiał Państwo otrzymaliście.  
 
Piotr Szereda - Przewodniczący Rady Miasta  
 - Przyjmujemy przez aklamację.  
 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 6 
 
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 
 
Przewodniczący Rady Miasta przedstawił informację od ostatniej Sesji do dnia 
dzisiejszego.  
 
Informacja stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 7 
 
Zgłaszanie interpelacji  
 
Andrzej Matusiak w sprawie: 

 Żywienia dzieci w SP nr 17, 
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 „Biznesu na okrągło”, 
 Premii dla Wiceprezydentów i Naczelników UM od 2015 roku, 
 Wydatkowania środków finansowych na promocję, reklamy (gazety, radio, 

telewizja), 
 
Interpelacje stanowią załączniki nr 9-12 do niniejszego protokołu.  
 
Iwona Rosińska w sprawie: 

 Pomalowania schodów w mieście na odblaskowy kolor dla osób 
słabowidzących, 

 Ustawienia znaku informacyjnego dotyczącego posesji przy ul. Ździebły, 
 
Interpelacje stanowią załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 
Tadeusz Sławik w sprawie: 

 remontu ul. Północnej,  
 likwidacji murków z piaskowca w Parku Zdrojowym, 
 budowy Komendy Miejskiej Policji w mieście, 

 
Interpelacje stanowią załączniki nr 14-16 do niniejszego protokołu. 
 
Alina Chojecka w sprawie: 

 złego stanu chodnika na oś. Przyjaźń przy sklepie JSS, 
 
Interpelacja stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 
Do protokołu interpelacje złożyła  
Angelika Garus-Kopertowska w sprawie: 

 zwiększenia bezpieczeństwa pieszych poruszających się wzdłuż ulicy 
Wojciecha Korfantego, 

 budowy ronda oraz wiaduktu w ciągu al. Piłsudskiego, 
 sposobu odbioru odpadów w PSZOK 

  
Interpelacje stanowią załączniki nr  18-20 do niniejszego protokołu.  
 
Ad. 8 
 
Podatki i opłaty lokalne  
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
 
Opinie Komisji pozytywne 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
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Uchwała nr XII.112.2020 w sprawie wysokości stawek podatku od 
nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, została 
podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.118.2016 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 
z 27 października 2016r. w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój nowo wybudowanych budynków mieszkalnych, 
 
Opinie Komisji pozytywne 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.113.2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr XII.118.2016 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z 27 października 2016r. w sprawie 
zwolnienia od podatku od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-
Zdrój nowo wybudowanych budynków mieszkalnych, została podjęta 
głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
 
Opinie Komisji pozytywne 
 
Uchwała nr XII.114.2020 w sprawie wysokości stawek podatku od 
środków transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
została podjęta głosami: za – 17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 23 do niniejszego 
protokołu. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwał w sprawach bieżących zgodnie z wykazem.  
 
Przewodniczący komisji uchwał i wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił 
projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 

 
Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej, Skarg Wniosków i Petycji oraz Skarbu – 
pozytywna.  
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.115.2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za – 18, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2020 
rok, 
 
Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej, Skarg Wniosków i Petycji oraz Skarbu – 
pozytywna.  
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.116.2020 w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, została podjęta głosami: za – 16, przeciw – 
0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 
protokołu. 
 
 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił 
projekt uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w mieście Jastrzębie-Zdrój, 
 
Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej – pozytywna.  
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
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- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.117.2020 w sprawie nadania nazwy skwerowi w mieście 
Jastrzębie-Zdrój, została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej, 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.118.2020 w sprawie rozpatrzenia skargi osoby fizycznej, 
została podjęta głosami: za – 16, przeciw – 0, wstrzymujących się – 2. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę większością głosów.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności (18.791,25 zł), 
 
Opinia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz Budżetu i Skarbu – pozytywna. 
 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.119.2020 w sprawie umorzenia należności (18.791,25 zł) 
została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności (19.081,42 zł) 
 
Opinia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz  Budżetu i Skarbu – pozytywna  
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Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.120.2020 w sprawie umorzenia należności (19.081,42 zł) 
została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 29 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności (50.083,41 zł) 
 
Opinia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz  Budżetu i Skarbu – pozytywna  
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.121.2020 w sprawie umorzenia należności (50.083,41 zł) 
została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie umorzenia należności (86.377,95 zł) 
 
Opinia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz Budżetu i Skarbu – pozytywna  
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.122.2020 w sprawie umorzenia należności (86.377,95 zł) 
została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 
protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie  umorzenia należności (112.782,35 zł), 
 
Opinia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz Budżetu i Skarbu – pozytywna  
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.123.2020 w sprawie umorzenia należności (112.782,35 
zł), została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, 
na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2020, 
 
Opinia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz Budżetu i Skarbu – pozytywna.  
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
 
Uchwała nr XII.124.2020 w sprawie określenia zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2020, została podjęta 
głosami: za – 18, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 
protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Janusz Toborowicz  przedstawił projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX.145.2019 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój 
z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania  problemów alkoholowych na 2020 rok, 
 
Opinia Komisji Rodziny i Polityki Społecznej oraz Budżetu i Skarbu – pozytywna.  
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem uchwały   
w proponowanym brzmieniu? 
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Uchwała nr XII.125.2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX.145.2019 
Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie 
przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania  problemów 
alkoholowych na 2020 rok, została podjęta głosami: za – 18, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 0. 
 
Piotr Szereda – Przewodniczący Rady Miasta  
- Stwierdzam, że Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie.   
 
Karta z wynikami głosowania imiennego stanowi załącznik nr 34 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 10 
 
Zatwierdzenie wniosków Komisji Rady Miasta  
 
Komisje nie zgłosiły żadnych wniosków 
 
 
Przewodniczący Rady Miasta – Piotr Szereda 
 - Szanowni Państwo myślę, że warto nadmienić, że JKH Jastrzębie zdobył pierwszy 
raz super Puchar Polski. Jak widać jastrzębski sport nie tylko piłką nożną i 
siatkówką stoi. Hokeiści od kilku lat dają nam  wiele radości za co w imieniu władz 
miasta bardzo dziękuję i gratuluję.  
 
Ad. 12 
 
Zakończenie posiedzenia  
 
Piotr Szereda  - Przewodniczący Rady Miasta  
Dziękuję państwu za udział, zamykam obrady XII Sesji Zwyczajnej Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój.   
 
 
Protokołowała 
Monika Dulewicz 


